
From: 5.1.2e )

Sent: Wed 9/16/2020 8:24:23 PM

Subject: RE: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

Received: Wed 9/16/2020 8:24:23 PM

Zorgmedewerkers gaan eerst via fastlane ggd, maar bedoeling is straks via zkn.

Daar is denk ik het overleg over. Niet over brief of instructies op websites.

Verzonden: woensdag 16 september 2020 21:23

aan:IEEE)SEE© inv ni
Onderwerp: FW: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

we 0 gaa EE vertellen dat er overleg zkn-ggd-vws is?
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van:IESEBEE0 ninvys >
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Onderwerp: RE: briefvanavond over testen zorgpersoneel.
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voor de lange termijn zou de route om te testen via ziekenhuizen zeker ‘here to stay’ kunnen zijn. Dat heeft te maken met de

wenselijkheid om specifiek die groep altijd dichtbij te kunnen laten testen, en staat ook in bredere overweging van herinrichten

van de monsterstromen in het land (grote screeningsvolumes kunnen naar grote volumelabs, regionale labs kunnen

prioriteitsgroepen doen).

Gr

@minvws.nl

Verzonden: woensdag 16 september 2020 21:03

Onderwerp: RE: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

Daar wordt nu ook aan gewerkt (gesprekken tussen ggd, zkh koepels en VWS), maar dat is niet op zo’n korte termijn te realiseren

als de fastlanes bij de teststraten. Dus nu teststraten en hopelijk/mogelijk in aanvulling daarop ook route zkh.

Tijdelijke maatregel: als de testcapaciteit weer voldoet aan de testvraag dan kan iedereen snel getest worden en vervalt voorrang

voor bepaalde groepen.

van:IEE<BEXEo ninvvs.ol>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 21:00

Aan: CEC)BERECN© invws. >;KEN)BCKETIo invws.ni>;
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: rine: [NESE
minvws.nl>; )

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

Uhhh was toch ook de bedoeling dat er ook op mlt fastlanes bij ziekenhuizen voor zorg waar je altijd sneller uitslag hebt

(zelfde dag)?

o- [EE
Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 54 EI BEET inves
Datum: woensdag 16 sep. 2020 8:49 PM
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_

5.1.2e
i

J
i. 5.1.28

on » F120

5.1.2e

Onderwerp: RE: briefvanavond over testen zorgpersoneel.

Ha allen,
Iets anders nog even: een opletpunt (ook voor jullie afstemming nog goed om mee te nemen): minister gaf net nog eens heel

duidelijk aan dat de voorrang wat hem betreft een zo tijdelijk mogelijke maatregel is. Wij zetten erop in dat de testcapaciteit

begin oktober weer voldoende is om aan de vraag te voldoen (uiteraard met de onvoorspelbaarheden waarmee we altijd
rekeningen moeten houden).
Denk wel goed om dit nog aan te geven in de brief ook JER
Groet

@minvws.nl

Verzonden: woensdag 16 september 2020 20:37

@minvws.nl>;

Onderwerp: RE: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

Ik stuur jullie hierbij de brief. Aangepast n.a.v. jullie commentaar.

We hebben nog geen akkoord voor de GGD op de werkwijze/ ons voorstel voor de communicatie op rijksoverheid.nl. Dat zit

overigens ook niet in deze brief.

lk laat de afweging (gezier| REI aar eerdere mail) even bij jullie of jullie deze brief informeel en in concept uitsturen of dat

morgen “koud” doen.

Mocht de brief informeel gedeeld worden graag jullie aandacht voor drie punten:

- Wat ons betreft geen uitgebreide afstemming, maar de check of er onduidelijkheden/onoverkomelijke bezwaren in staan.

-  Evt. reacties graag voor 10u aangezien we hem morgen definitief moeten maken.

- Concept, in vertrouwen. Morgen volgt een definitieve brief die verspreid kan worden onder leden.

Ik houd jullie op de hoogte van de gesprekken met de GGD.
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Hartelijke groet,

van:IEEEBERETo invvis.nl>
Verzonden: woensdag 16 september 2020 19:52

Onderwerp: RE: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

i

Snap ik. Over de brief metWLons zal men echter niet vallen verwacht, over de werkwijze

potentieel wel. De lijn zoals deze vandaag voorlag leek uitlegbaar aan partijen maar vergt natuurlijk korte toets. Een

werkwijze toetsen die witeindelijk toch anders wordt 1s echter met handig. Hoop dus dat jullie er vanavond nitkomen met

ged en er dan morgenochtend tijd is voor een toetsrondje van ons naar koepels en daarna alles naar buiten kan.

Gr EA FS

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:IEC-IEEEDN inves o>Datum: woensdag 16 sep. 2020 7:44 PM

@minvws.nlk=,
5.1.2¢

Onderwerp: RE: briefvanavond over testen zorgpersoneel.

=»

lk snap julliewens en we zijn druk in overleg met de GGD, maar ik kan niet garanderen dat dit nu de werkwijze is. We hebben nog

geen akkoord van de GGD.

Doel van de brief was informeel delen (“zijn er onoverkomelijke bezwaren”) en dan morgen definitief delen. Morgen in de loop van

de dag moeet definitieve brief uit. Communicatie naar verwachting donderdagavond online.

Alternatief is dat jullie geen consultatie met het veld doen en we morgen de brief ‘koud’ sturen.

Voor de volledigheid: we werken dus tweeledig: een brief naar de koepels vooral om uit te stralen dat het alleen werkt als we er

prudent mee om gaan en een openbare communicatie met de practicalities (wie; waar; wanneer; hoe).

Hartelijke groet ERE

Verzonden: woensdag 16 september 2020 19:36

@ minvws.nl>;

Dminvws.nl>;

)®@ minvws.nl>;
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Onderwerp: brief vanavond over testen zorgpersoneel.

Hi Wat wij graag zsm willen delen is de werkwijze. Is die nu bevroren/akkoord? Dat is nl wat partijen willen weten en we

alleen informeel met ze kunnen delen als het ook zeker is dat dit de werkwijze wordt. Dus hier horen we graag zsm van jullie.

Wat verder helpt is een duidelijke timing: wanneer gaat brief uit? Verder snap ik niet goed wat doel is van delen van de brief.

Zou gewoon in 1 x sturen.
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